

YONEZAWAJIN 投稿：令和 6 年 4 月 12 日号

**桜の季節が米沢にもやってきます！**

今週から、米沢でも桜が咲いて綺麗な景色になります！4月10日前後に咲いて、4月15、16日に満開となる予定です。上杉神社の松が岬公園で200本の桜が夜にライトアップされるので、是非見に行ってください！

ライトアップ：

期間：桜の開花状況に合わせて4月上旬～5月上旬を予定

時間：18:00～21:00

場所：松が岬公園・上杉神社（米沢市丸の内1丁目4-13）

詳しい情報・写真：<https://yonezawa.info/log/?l=231953>（米沢観光コンベンション協会）

YONEZAWAJIN English 2024/4/12

**The cherry blossoms are coming to Yonezawa!**

Starting this week, the cherry blossoms will be blooming in Yonezawa and it will be a beautiful sight to see. They are projected to bloom in the days surrounding April 10<sup>th</sup> and reach full bloom 5-6 days later. Do not miss the 200 cherry blossom trees at Matsugasaki Park at Uesugi Shrine, which will be lit up at night for the duration of cherry blossom season.

More information on the cherry-blossom illumination:

Duration: Varies on the blooming of the cherry blossoms, scheduled from the beginning of April to the beginning of May

Hours: 6pm to 9pm

Location: Matsugasaki Park, Uesugi Shrine (Yonezawa City Marunouchi 1-4-13)

For more info (Japanese)/Pictures : <https://yonezawa.info/log/?l=231953> (Yonezawa Tourism and Convention Bureau)

YONEZAWAJIN 投稿：令和 6 年 4 月 12 日号

米沢迎来了樱花季节！从这周开始，米沢也将绽放美丽的樱花景色！预计在4月10日前后开始开花，到4月15日和16日将会达到盛开的状态。在上杉神社的松之岬公园，将有200株樱花在夜间点亮，非常值得一看！

以下是关于点灯活动的详细信息：

期间：根据樱花的开花情况，预计从4月上旬到5月上旬

时间：每天晚上18:00～21:00

地点：松之岬公园・上杉神社（位于米沢市丸之内1丁目4-13）

您可以在米沢观光会议协会的网站上看更多详细信息和照片：

<https://yonezawa.info/log/?l=231953>

米沢观光会议协会